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ABOUT ISS

As a nonprofit organization, International Schools Services (ISS) works with more than 
500 international schools and thousands of educators each year across its suite of 
services, creating the largest global footprint in international education support. Since 
its inception in 1955, ISS has launched and managed more than 110 international 
schools; supported approximately 50,000 job-seeking educators; developed ground-
breaking learning programs, such as the World Language Initiative and LEVEL 5 
Creativity & Innovation Hubs; processed about 15,000 school supply orders annually; 
and provided accounting and non-profit board management for over 75 schools. With 
its headquarters in Princeton, NJ, USA and locations in China and Bahrain, ISS currently 
owns or operates about 20 international schools around the world and promotes 
innovative best practices for global education through its core services that include: 
founding and managing student-centered, future-oriented schools; recruiting world-
class educators; providing cutting-edge professional learning opportunities; sourcing 
essential school supplies; and administering school foundations. 

Ordering supplies for your international school can be difficult, as 
navigating customs and juggling vendors are no easy tasks for any 
international institution. By working with ISS School Supply, you can 
dramatically streamline the process and reduce your staff’s purchasing 
and accounting workload. We help simplify your purchasing, save money, 
and equip your teachers and students with the resources they need to 

succeed every day in their classrooms and other learning spaces.

SUPPLYING A SCHOOL

We’re ready to support your school supply needs today.
Contact our team at SchoolSupply@ISS.edu

Harness an entire global purchasing team and equip your 
international school with top-quality K-12 school supplies

教学物资采购

更多详情请登陆 ISS.edu

关于ISS
ISS每年与全球超过500所国际学校及数千名国际教育工作者合作，为学校提
供因地制宜的个性化国际办学服务，是目前全球规模最大的国际学校发展
及管理服务机构，足迹遍布全球。 自1955年成立至今，ISS在全球开办国际
学校超过110所，招聘国际师资逾5万人次，独立开发世界语言课程、创办
LEVEL 5国际创客中心等前瞻性教育项目。同时，ISS为全球国际学校提供教
学物资采购服务，每年完成采购订单超过1.5万宗；并为75所学校提供财务
及非营利学校董事会管理服务。ISS全球总部位于美国新泽西州普林斯顿，
同时在中国深圳及巴林分别设有ISS亚太区及中东地区管理分部，共同管理
旗下20多 所声誉卓著的国际学校。ISS通过六十年全球办学经验及创新教育
实践，为全球学校提供世界一流办学标准及服务，通过系统性办学服务，
从学校创办、学校监管、全球师资招聘、国际教师培训、全球教学用品采
购、学校基金管理等方面，为学校提供国际最高标准的全套体系化办学服
务，与您一起，打造以学生为中心、面向未来的世界级国际学校。

对国际学校而言，教学物资采购通常会涉及到众多与海关和海外

供应商的多重沟通及交涉工作，这往往让很多学校很困扰。然而

通过与ISS的合作，国际学校可以急剧简化流程并减少学校采购以

及财务相关人员的工作负荷。ISS多年以来的专业经验将助您让采

购流程简易化，为您节省成本，充分满足全球学校对教学物资采

购的多样化需求，搭建老师和学生通往成功之路的桥梁。

全球化专业采购团队致力为您提供
K-12年级教学物资采购支持和服务

我们竭诚为您提供学校采购支持和帮助，更多信息，

请联系我们schoolsupply@iss.edu. 

学校教学物资采购服务

成就未来，世界因你而不同

ISS United States Office
15 Roszel Rd
Princeton, NJ 08543, USA
+1 609 452 0990 

ISS Asia-Pacific China Office
Connie Hu
E: chu@iss.edu
T: +86 755 2669 3669 5032
C: +86 159 194 88550
JIngshan Villas, Nanshan Blvd, Shekou,
Shenzhen 518067, P.R.China
深圳市南山区南海大道鲸山别墅

On average, we negotiate 
25-50% saving off retail
平均节省25-50%

Cover more than 1,000,000 
transportation miles each year
每年100万+英里的运输距离

Navigate about 100+ 
different customs agency
100+报关行巡览

Manage nearly 15,000 supply 
orders annually
每年平均处理15000个订单

Work with 1000+vendors to give 
you best-in-class options
1000+供应商资源匹配最
优选择

100% commitment to great 
customer service
100%优质客户服务承诺

SCHOOL SUPPLY BY THE NUMBERS • 教学物资采购数据

InternationalSchoolsServices 

International Schools Services 

@ISSCommunity • #ISSedu

@IntlSchoolsSvcs
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Whether you are supplying a school of 25 or 2500, we can 
help deliver the resources your school needs to succeed. 
Thanks to a strong global infrastructure, we ship high-quality, 
discounted school supplies to all regions of the globe. 

SUPPLYING AROUND THE WORLD

“We have been dealing with ISS for over two decades and are 
extremely happy with the quality of service. The ISS School Supply 
representative is always willing to go the extra mile to provide 
the required support; replies to [our] queries come in the shortest 
possible time.  ISS has always sourced our requirements for the 
lowest possible rates and have passed on any benefits or additional 
discounts that may accrue from any order. They have also striven to 
supply 100% of the order. [We] appreciate all that ISS does and are 
happy to recommend to other schools that may want to do business 
with ISS.”
- V. Chandramouli, Purchase Manager 
American International School Chennai, India

CUSTOMER CORNER • 客户感言

不论是小至25人的发展初期学校，还是大到2500人的成熟规模

学校，我们将竭尽所能为您们搭建通往成功的桥梁。凭借着强

大的全球基础设施，我们为全球各地区学校提供高质量高性价

比的学校物资。

教学采购服务遍布全球

“在过去二十多年里与ISS的合作中，ISS的服务质量让我们感受

到了温暖和无比欣喜。ISS采购代表总是无微不至的给我们提供

超出期望值的支持和帮助，最高效快速地为我们答疑解惑。对

于我们的各种采购需求，ISS总是将他们从供应商那获得的折扣

和优惠毫无保留的共享给我们，竭尽所能给我们传递最低价格, 

满足我们的所有订单需求。我们非常感谢认可ISS一直以来的帮

助，并很乐意将ISS推荐给更多期待与ISS合作的学校。

-印度，金奈美国国际学校采购经理 V.Chandramouli

Take a look at just some of the 
areas we can help you supply with 
savings:

FROM A-Z • 产品类别包罗万象

•	 Uniforms
•	 Campus fixtures and 

installations
•	 Textbooks
•	 Art supplies
•	 Furniture
•	 Sports gear
•	 Musical instruments
•	 Playground equipment
•	 Science laboratory equipment
•	 General stationery supplies
•	 Building and maintenance 

materials
•	 Technology and digital 

equipment

涵括的可提供采购服
务部分类别：

•	 校服
•	 校园固定装置和设施
•	 教材
•	 艺术用品
•	 家具
•	 运动器材
•	 音乐器材
•	 运动场地设备
•	 科学实验设备
•	 文具用品
•	 建筑维修材料
•	 数码技术设备

ISS School Supply purchases from 
over 1,000 vendors to give you 
best-in-class options in supplies. 

ISS 云集了1000多家供应商资
源，充分满足确保学校物资采
购的最优选择. 

Supplying schools in China includes: Shekou International School, International 
School of Beijing; Dalian American International School, Chinese International 
School, American International School of Guangzhou, International School of 
Dongguan, Nanshan Chinese International College, and more

Make the most of your purchasing budget. Our comprehensive school supply 
and delivery program gives you incredible buying power and avoids the common 
overcharges of individual ordering. To reduce the accounts payable burden, wire 
transfers, and currency conversions that your business office must manage, we pay 
the many individual vendor invoices and deliver one transparent itemized bill to you. 

SIMPLIFY AND SAVE •  简化流程和节省预算

实现最佳采购预算。我们的综合学校采购及交付服务致以您最强大的购买
力，减少您独立采购的超额费用，避免应付账款的过高负担以及电汇和货币
兑换给学校商务办公室带来的繁琐工作，我们会以您的名义向单个供应商支
付费用，并将所有的款项明细汇总成一个透明账单给您。

DELIVERING SUCCESS •  铸就成功 
Count on your supplies arriving hassle-free, safely, and just as expected. We 
consolidate your shipments for the fastest, most economical delivery, navigating 
customs requirements and paperwork for you. Our highly qualified team and 
cutting-edge system allows us to track your orders and provide your school with 
updated status reports. We can also address vendor backorders, and follow up to 
ensure a complete and on-time delivery.

我们不仅确保采购的物资能如您所期望的毫无麻烦的安全到达，我们还能以
最快最经济的方式帮您合装并运，为您处理好海关申报要求和文件。我们的
专业团队和前沿系统可以让我们实时跟踪您的订单情况并给您提供相关更新
报告。同时我们也能解决跟踪供应商的缺货订单，保障按时完整的交货。

在中国大陆及香港地区，我们提供海外教学物资采购服务的学校有深圳蛇口
国际学校，北京顺义国际学校，大连美国国际学校，香港汉基学校，广州美
国人国际学校，东莞文盛国际学校，深圳南山中英文美式国际部等学校。
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